



CONSENT AND REQUEST FORM

- A client has to read, sign, and date this form before you can access the System for Electronic Notification of Debt (SEND) or request the information listed below from a Canada Revenue Agency (CRA) office.
- Keep this completed form in your files for three years after the end of the tax year.

Business identification

Name of business		Discounter code	
Address		EFILE number	
City	Province/Territory	Postal code	

Client identification

Client's name		Social insurance number	
Address		Date of birth	
City	Province/Territory	Year	Month Day
		Postal code	

Client's request and consent

I certify that I am the client identified above. I consent to the CRA giving the following information to the business identified above. I understand that this consent is valid only for a period of 180 days after the date I sign this form. I request that the CRA inform the business if:

- I have a debt owing to the CRA, and if the debt is more or less than \$10;
- the CRA or any other federal, provincial, or territorial government department, agency, or Crown corporation has a claim against any refund to which I may be entitled (and to identify the source of any such claim);
- I am not shown on the CRA's records;
- I have already filed a return for the _____ tax year; or
- the CRA's records indicate that I am bankrupt.

Available only from SEND (not available from a CRA office)

- I received Employment Insurance and other benefits (T4E) during the current tax year;
- I received social assistance or workers' compensation benefits (T5007) during the current tax year;
- I received Universal Child Care benefits (RC62) during the current tax year;
- my tax returns were reassessed since January 1 of the current tax year;
- I do not have a "client-requested reassessment" currently in progress;
- I may be required to make a repayment under the Home Buyers' Plan during the current tax year;
- I may be required to make a repayment under the Lifelong Learning Plan during the current tax year; or
- my account information has previously been requested by another electronic filer through SEND since December 11, 2007.

_____ Year Month Day

Client's signature Date

Reply from the Canada Revenue Agency

Our records show the following information about the client identified above:

	Yes	No
• This client has already filed a return for the _____ tax year	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
• We have a record of this client	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
• This client owes a debt to us	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
— The debt is greater than \$10	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
• The CRA or any other federal, provincial, or territorial government department, agency, or Crown corporation has a claim against this client	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
— The claim was started by _____		
Source of claim		
• This client is bankrupt	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

This information is based on our records when we processed this request. We are not responsible for errors or omissions in the information.

_____ Year Month Day

CRA officer's signature Date



FORMULAIRE DE DEMANDE ET DE CONSENTEMENT

- Chaque client doit lire, signer et dater ce formulaire avant que vous puissiez accéder au Système électronique de notification de débits (SEND) ou obtenir les renseignements qui figurent sur ce formulaire auprès d'un bureau de l'Agence du revenu du Canada (ARC).
- Vous devez conserver ce formulaire dûment rempli pour une période de trois ans suivant la fin de l'année d'imposition.

Identification – Entreprise

Nom de l'entreprise		Code d'escompteur	
Adresse		Numéro de TED	
Ville	Province ou territoire	Code postal	

Identification – Client

Nom du client		Numéro d'assurance sociale	
Adresse		Date de naissance	
Ville		Année	Mois
Province ou territoire	Code postal		Jour

Demande et consentement du client

J'atteste que je suis le client mentionné ci-dessus. Je consens à ce que l'ARC communique les renseignements suivants à l'entreprise dont le nom figure sur ce formulaire. Ce consentement est valable pour une période de 180 jours qui suit la date de signature du formulaire. Je demande à l'ARC de divulguer à l'entreprise les renseignements suivants :

- si je dois une somme à l'ARC et si cette somme est de plus ou de moins de 10 \$;
- si l'ARC, tout autre ministère fédéral, provincial ou territorial, une agence ou toute société d'État a un droit sur un remboursement qui m'est payable, et quel est le fondement de ce droit;
- si je ne figure pas dans les dossiers de l'ARC;
- si j'ai déjà produit une déclaration de revenus pour l'année d'imposition _____;
- si les dossiers de l'ARC indiquent que je suis un failli.

Renseignements disponibles seulement sur SEND (non disponibles dans les bureaux de l'ARC)

- j'ai reçu des prestations d'assurance-emploi et autres prestations (T4E) durant l'année d'imposition en cours;
- j'ai reçu des prestations d'assistance sociale ou des indemnités pour accidents du travail (T5007) durant l'année d'imposition en cours;
- j'ai reçu des prestations universelles pour la garde d'enfants (RC62) durant l'année d'imposition en cours;
- mes déclarations de revenus ont subi de nouvelles cotisations depuis le 1^{er} janvier de l'année d'imposition en cours;
- je n'ai aucun « redressement demandé par le client » en cours;
- je dois peut-être faire un remboursement dans le cadre du Régime d'accession à la propriété dans l'année d'imposition en cours;
- je dois peut-être faire un remboursement dans le cadre du Régime d'encouragement à l'éducation permanente dans l'année d'imposition en cours;
- si l'information concernant mon dossier a été précédemment demandée par un préparateur en accédant le SEND depuis le 11 décembre 2007.

Année	Mois	Jour

Signature du client

Date

Réponse de l'Agence du revenu du Canada

Voici l'information qui figure dans nos dossiers concernant le client mentionné ci-dessus :

	Oui	Non
● Le client a déjà produit une déclaration de revenus et de prestations pour l'année d'imposition _____	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
● Nous avons un dossier sur ce client	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
● Le client doit une somme à l'ARC	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
– La somme est supérieure à 10 \$	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
● L'ARC, tout autre ministère fédéral, provincial ou territorial, une agence ou toute société d'État a une créance sur le client	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
– Le droit est exercé par _____		
Fondement du droit		
● Le client est un failli	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

Les renseignements fournis sur ce client reflètent son état de compte à l'ARC à la date du traitement de cette demande. Nous ne sommes pas responsables de toute erreur ou omission ayant pu survenir dans l'établissement de ce formulaire.

Année	Mois	Jour

Signature d'un agent de l'ARC

Date